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   Genootschap Flevo 
    Jaarverslag 2022 
 
 
 

 
 
Algemeen 
 
De twee  voorafgaande jaren werden in hoge mate beïnvloed door Corona. Daardoor kon 
een naar januari van dit jaar doorgeschoven ALV opnieuw geen doorgang vinden. Een paar 
maanden later konden we toch weer fysiek bijeen komen. 
 
Leden 
 
Penningmeester Jan Helder telde op 1 januari 2023 231 leden. Het ledenbestand blijft 
structureel heel licht afnemen. Ook in 2022 is afgezien van actieve ledenwerving. 
 
Ledenactiviteiten 
 
Algemene Ledenvergadering 
 
De Algemene Ledenvergadering van 2021 is doorgeschoven naar januari 2022 en 
noodzakelijkerwijs digitaal georganiseerd. Op 22 april 2022 was het dan eindelijk zover! Een 
ALV in museum Batavialand met daaraan gekoppeld een lunch en een rondleiding van de dit 
jaar met pensioen gegane conservator André Geurts (tevens de voormalige secretaris). Als 
gevolg van Corona kon niet eerder worden stilgestaan bij de drie volle termijnen die André 
als secretaris heeft gediend. De voorzitter nam daarvoor tijdens de ALV ruim de tijd en 
overhandigde hem de Trippenloper. In de ALV is voor het eerst geëxperimenteerd met korte 
boekbesprekingen. Thom Ummels verzorgde een korte lezing over het boek Ode aan de 
zon, het jubileumboek naar aanleiding van 40 jaar Sunsation. Aansluitend nam Ton Kolijn 
ons mee in de geschiedenis van Lelystad-Haven met het boek Het hart van Lelystad ligt op 
het werkeiland. De ALV werd bijgewoond door 45 leden. 
 
Floriade Almere 
 
Met dank aan de provincie Flevoland kon het bestuur voor de vierde keer haar leden kennis 
laten maken met de Floriade. Nu met een voltooide versie. Circa 30 leden werden we in het 
Flevolands Paviljoen Food Forum toegesproken door senior projectleider Ellen Tijkotte die 
ons meenam in de ontwikkelingen rond deze Floriade. Vervolgens was het de beurt aan 
Jaap Kodde die de leden vertelde over Pixellandbouw en de visie op en netwerken van 
Flevofood. Tot slot nam Sander van Voorn, programmamanager Groene en Gezonde stad 
Almere, het woord. Hij liet de verbinding zien tussen de doelstellingen van de Floriade en de 
gemeentelijke thema's duurzame gebiedsontwikkeling (bouwopgave van 70.000 woningen), 
duurzaam beheer van de openbare ruimte (inmiddels 50 jaar oud) en duurzaam inkopen & 
aanbesteden. Aansluitend kon worden genoten van de Floriade zelf. 
 
De Toekomst van Flevoland 
 
Op 27 oktober 2022 nam een klein aantal leden deel aan het Spel van de Toekomst. In 
maart 2023 vinden de verkiezingen voor de Provinciale Staten plaats. De ambtenaren van de 
provincie stelden in de aanloop naar die verkiezingen een overzicht op van de belangrijkste 
vraagstukken van Flevoland voor de komende jaren. Daarnaast heeft de Vereniging 
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Deltametropool een studie laten uitvoeren naar de internationale vraagstukken op de langere 
termijn en de mogelijke raakvlakken daarmee voor Flevoland: ‘Futurama Flevoland’. 
Het Team Strategie van de provincie Flevoland had een spel ontwikkeld om op basis van 
deze twee bundels in de samenleving beelden op te halen van de toekomst voor Flevoland. 
Het leverde een mooie inbreng op. 
 
Cornelis Lelylezing 
 
In 2021 al aangekondigd en in 2022 geformaliseerd:  het Genootschap Flevo heeft de 
Cornelis Lelylezing  van de Stichting Kennistransfer Flevoland voortgezet. De stichting is 
geliquideerd en het budget is naar het Genootschap overgeheveld. Op 27 september werd 
onder de titel Bouwen voor en aan de toekomst van Flevoland in de Statenzaal van het 
provinciehuis Flevoland de eerste Cornelis Lelylezing onder regie van het Genootschap 
georganiseerd. Key note spreker was Deltacommissaris Peter Glas; reflecties werden 
geleverd door Martine Visser (directeur-bestuurder Centrada Lelystad) en Commissaris van 
de Koning Leen Verbeek. Nederland heeft een grote woningbouwopgave. Flevoland wil met 
een omvangrijk bouwprogramma mede invulling geven aan de landelijke ambities. Het 
leverde een zeer interessante lezing op die -ondanks het slechte weer- werd bijgewoond 
door ruim honderd gasten. Op de site van het Genootschap Flevo is een uitgebreid verslag 
te zien. 
 
Nieuwsbrieven 
 
In 2022 zijn in totaal zes Nieuwsbrieven verzonden. Er is nog slechts één lid dat de 
Nieuwsbrieven per post ontvangt. Op deze wijze worden de leden geïnformeerd over 
voorgenomen of reeds plaatsgevonden activiteiten, tezamen met wetenswaardigheden die 
ons gebied raken. De Nieuwsbrieven zijn ook te lezen op de website van het Genootschap 
Flevo (onder Nieuws). 
 
Website 
 
Eind 2021 was de nieuwe site “achter de schermen” in te zien. Gekozen is voor een 
ontwikkelaar en hostingservice uit Flevoland; Bedet ICT. Hierdoor was een betere sturing 
mogelijk op de inhoud en vormgeving. Zo is onder andere alle informatie over de Cornelis 
Lelylezing op onze site beschikbaar. Helaas werd ook de kwetsbaarheid van een 
eenmanszaak zichtbaar. De eigenaar werd getroffen door ernstige gezondheidsproblemen. 
Daarvan is hij nog steeds herstellende. In samenspraak met de secretaris heeft hij 
desondanks kans gezien de site eind 2022 op te leveren. En het bestuur is trots op het 
resultaat. 
 
Bestuur 
 
Tijdens de ALV is uitgebreid stilgestaan bij het afscheid van André Geurts als secretaris van 
het Genootschap Flevo. Dat is die avond nog eens dunnetjes en informeel overgedaan, 
tezamen met het afscheid van de bestuursleden Hennie Bogaards en Marika Gauthier. 
Helaas bleek het als gevolg van zijn zwakke gezondheid niet mogelijk het afscheid van Bert 
Gijsberts daarbij te betrekken. De dames kregen ter plaatse de Trippenloper uitgereikt onder 
dankzegging voor hun verdiensten. Voorzitter Andries Greiner heeft Bert Gijsberts de 
Trippenloper overhandigd in Almere. 
Het bestuur is weer aangevuld, nu door de benoeming van Martine Visser en Cees Maris. 
Op 31 december 2022 bestond het Algemeen bestuur van het Genootschap uit: 
 

• A.L. Greiner (voorzitter) 

• Ir. D.H.A. van Hemmen (vicevoorzitter) 

• R.E. van der Schans (secretaris) 
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• J.C. Helder (penningmeester en ledenadministratie) 

• Ing. V.M. van der Goot 

• J. Becker 

• Drs. R. Rijs 

• W.H.A. Klink 

• Drs. M. Visser 

• Ing. C. Maris 
 

De eerste vier vormen het Dagelijks bestuur. Samen met de andere bestuursleden vormen 
zij het Algemeen bestuur. Het Algemeen bestuur vergaderde in 2022 drie maal; op 1 april, op 
9 september en op 18 november 2022. Het Dagelijks bestuur is vijf keer informeel bijeen 
gekomen. 
 
Dankwoord 
 
Het bestuur waardeert zeer dat de leden in 2022 opnieuw hun betrokkenheid hebben 
getoond. Kortom: het Genootschap gaat 2023 positief in. 
 
 
 
R.E. van der Schans, secretaris 


